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Protokoll från 
 

Höstmöte i Stegerholmens badförening 2014 
 

Tidpunkt: Lördag 20 september  kl 12 

Plats:  Utomhus vid Stegerholmsbadet 

 

Närvarande enligt röstlängden 29 personer, representerande 22 andelar (nr 3, 7, 14, 16, 19, 

21, 22, 25, 29, 33, 34, 36, 38, 39, 40, 46, 50, 52, 53, 54, 56 och 57). 

 

Föreningens ordförande, Gert Viebke, hälsade välkommen och öppnade höstmötet 

 

§ 

 

1. Val av ordförande vid mötet 

Gert Viebke (andel nr 29) valdes. 

   

2. Anmälan av ordförandens val av protokollförare 

Lennart Petrén (andel nr 14), sekreterare i föreningen. 

 

3. Godkännande av röstlängden  

Ordförande kontrollerade närvaron. Därefter godkändes röstlängden. 

   

4. Fastställande av dagordningen 

Dagordningen fastställdes utan ändringar. 

   

5. Val av två personer att jämte ordföranden justera protokollet 

Mats Resvik (andel nr 16) och Kerstin Larsson (andel nr 19) valdes. 

 

6. Fråga om kallelse behörigen skett 

Mötet menade att så var fallet. 

 

7. Ekonomisk rapport 

Föreningens kassörs make, Per Haddeland (andel nr 13), presenterade det ekonomiska 

resultatet så här långt.  

 

Det har sålts 25 badkort fler än förra året och intäkterna har legat på ca 95 000 kr exkl. 

moms. Underhåll och reparationskostnader har varit ca 38 000 kr och inga större 

kostnader kvarstår. Det ser ut att bli ett plusresultat. 

 

Banktillgodohavande uppgår till 124 000 kr. På plusgirot finns det ca 70 000 kr. 

 

8. Verksamheten och den gångna sommaren 

 

Följande togs upp: 

 
Strandvärdarna: Allt har fungerat till belåtenhet. Det fina vädret har gjort att det varit 

många besökare. Inget problem med bråk eller stök på kvällarna. Strandvärdarna har 

bott i stugan vilket starkt bidragit till att inget busliv uppstått. Värdparet kommer tyvärr 

inte tillbaks nästa sommar. 
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9.   Nya medlemmar 

 

 Det har skett en del förändringar och de nytillkomna medlemmarna som var 

närvarande presenterade sig med några korta ord. 

 

 De nya medlemmarna är Per och Pia Haddeland (andel nr 13), Carina Brolin Pålsson 

och Björn Pålsson (andel nr 40) samt Mikael och Katarina Wärn (andel nr 9), alla 

boendes i Breviks Ängar. 

 

 Maria Barenfeld (andel nr 54) som tillsammans med sin man Jesper blev medlem för 

ca 5 år sedan och i våras blev vald till suppleant i styrelsen tog också tillfället i akt och 

presenterade sig. De bor på Norra Breviksvägen. 

 

 Vad det gäller kölistan har intresset ökat och det finns nu 5 på kö. 

  

 

10. Arbetsplikt, höjning av avgift 

 

            Förslaget att höja avgiften för ej närvarande medlemmar på arbetsplikten med 200 kr 

    till 600 kr på våren och till 400 kr på hösten togs upp till diskussion. 

 

    Ulf C föreslår att en stödförening bildas i stället för att höja avgifterna. 

   

    Gunnita tycker att man mer aktivt ska ta reda på varför ej närvarande medlemmar inte  

    medverkar. 

 

  Ragnhild påminner om att införandet av ny typ av medlemskap röstades ner för några 

år sedan  

 

    Björn E menar att vi måste göra medlemskapet i föreningen mer attraktivt. 

 

    Mats R tar fram sin mor som exempel på en medlem som inte vill släppa sin andel 

    på grund av historiska skäl och att medlemskapet är en tillgång vid en eventuell  

    försäljning av fastigheten. 

 

    Gunnita tycker inte de som gör mycket för föreningen ska vara bittra. Man får tänka     

            efter före och samtala mer med övriga medlemmar och tänka på föreningens ursprung. 

    Det är ingen arbetsförening. 

 

    Clas Ö påminner om att det är en ekonomisk förening där alla medlemmar ska ha  

    samma rättigheter enligt stadgarna. 

 

    Gun-Britt E menar att man måste se medlemskapet långsiktigt och att man gör olika 

    stora insatser under olika perioder. Tillgång till stugan och bastun är det man kan se   

            som en extra förmån. 

 

    Ulf påpekar att arbetsplikten endast var 2 + 2 timmar tidigare, att det var en social 

    stund med mycket prat och att vi inte får expandera med fler sysslor. Uppslutningen 

    var bättre förr. 
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    Lars-Göran N minns att det på 70-talet inte var så många på mötena men att det var  

    god uppslutning på arbetstillfällena. 

 

    Karin S tycker det blivit en försämring att man inte kan få vara 2 personer halva  

    tiden. Någon sådan bestämmelse finns inte enligt mötesdeltagarna. 

 

    Heidar uttrycker lite tankar om varför man vill behålla andelen och ej utöka antalet  

    andelar. En del kan ha funderingar kring markvärdet och eventuella framtida   

             planändringar. 

 

    Frågan om att ändra avgifterna när man ej deltar på arbetsplikterna är en fråga för    

             årsmötet varför något beslut får anstå tills dess.  

 

11. Midsommarfirande 

 

             Midsommarfirandet har de senaste åren visat sig vara problematiskt då inte tillräckligt 

          med medlemmar varit intresserade att engagera sig. Det har också varit problem att få  

     tag i någon trubadur. 

 

     Diskussion om att lägga ner arrangemanget har förts eller att möjligen bilda ett 

             speciellt arbetslag som håller i midsommarsysslorna i stället för att deltaga på    

             städdagarna. 

 

  Röstning genomfördes som utföll med 13 röster för att bilda ett arbetslag och 6 röster 

 för att lägga ner föreningens arrangemang kring midsommar. 

   

     Detaljerna kring detta får utvecklas vidare. 

 

 

12. Fastställande av tidpunkter för årsmöte, arbetsplikt och höstmöte 2015 

 

Följande tider fastställdes. 

 
Årsmöte: tisdag 14 april kl 19 

Vårstädning: lördag 9 maj kl 9-13, med lördag 23 maj kl 9-13 som alternativdag  

Höststädning: lördag 19 september kl 10-12 

Höstmöte: lördag 19 september kl 12  

 

 

13. Reklam Åkeredshallen 

 

    Gert tar på sig att sköta reklamen i Åkeredshallen. 

 

 

14. Övriga frågor 

 

    Björn Pålsson (andel nr 40) utses att ta den lediga posten i valberedningen. 

  

    Ragnhild för fram önskemål om att en stege inhandlas till föreningen. 
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    Parkeringsplatsens bom kommer att vara låst i vinter som förra året. De som köpt      

             parkeringskort är informerade om detta och att årets nyckel fungerar fram till våren  

             nästa år. 

 

    Förslag framförs om att skylten på bommen tas bort. 

 

    Ann Dierks kommenterar avslutningsvis midsommardiskussionen med ett förslag 

             om att föreningens mark kan lånas ut till andra arrangörer. Hur detta ska styras upp 

     kvarstår att lösa. 

 

15.  Mötet avslutades kl 13.10. 

 

 

 

_____________________________      ____________________________ 
Gert Viebke     Lennart Petrén 

Mötesordförande     Sekreterare 

 

 

Justeras 

 

 
 

___________________________________  __________________________________ 

Mats Resvik     Kerstin Larsson 


